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 Tradiční košt pálenek – konal se 19. ledna 2019 v hospodě Na hřišti; rekordních 34 vzorků, vítězka: Eva Hurtová (Nábělková) – slivovice,       
2. místo: Jiří Krepl – trnka, 3. místo: Antonín Červenka – slivovice 

 Úmrtí nejstaršího občana Josefa Kamase, žil na Pasekách s rodinou svého vnuka Vlastimila Hefky      
 Anenská ulice – spodní část – kde voda při větších deštích teče ze silnice do zahrad několika domů. Řešení se vleče již dva roky a voda 

stále teče… Z původně jednoduché opravy, kterou nabízeli sami občané udělat svépomocí, se klube několikasettisícová investice. 
Doufejme, že příští rok bude voda konečně usměrněna. 

 Ulice Ve Svahu I – několik let připravovaná rekonstrukce komunikace byla prakticky v den zahájení prací zastavena, protože na dotaz 
občanů se zjistilo, že nebyl dořešen problém s častými haváriemi přívodu vody. Magistrát města Zlína začal okamžitě jednat s vedením 
Vodovody a kanalizace a bylo přislíbeno urychlené vypracování dokumentace a zajištění finančních prostředků na výměnu přívodu vody a 
přípojek. Z toho důvodu byla celá akce přesunuta na jaro 2020. 

 Anenská pouť – s atrakcemi přijela známá zlínská rodina Hanušů. V pátek hrála neméně známá hudební skupina Jazzzubs nádherný dixík 
a v sobotu jsme si zazpívali s country kapelou Boston Strigs. Počasí vyšlo až na hodinovou přeháňku v neděli odpoledne. Poutní mši 
sloužil před kaplí nováček zlínské farnosti novokněz Ondřej Talaš.      

Několik postřehů k jednotlivým akcím 

Jaroslavická beseda – nový spolek v Jaroslavicích 
O prázdninách zahájil v Jaroslavicích svoji činnost nově založený spolek s názvem Jaroslavická beseda, z. s. Přiřadil se tak k dalším pěti 
spolkům, které v Jaroslavicích působí (Klub seniorů, Myslivecké sdružení, Sbor dobrovolných hasičů, Sportovní klub a Základní organizace 
Českého zahrádkářského svazu). Při této příležitosti jsme požádali o krátký rozhovor předsedu tohoto spolku Vlastimila Karolu. 
 
Je všeobecně známo, že o spolkový život v naší vlasti není velký zájem. Lidé o něj moc nestojí. Mnohé spolkové organizace živoří. A my 
v Jaroslavicích zakládáme nový spolek. Odolá tlaku okolí?  
To samozřejmě ukáže čas. Těmto zavedeným spolkům nechceme a nebudeme konkurovat. 
Nestačí pět spolků, které v Jaroslavicích máme? 
Jaroslavické spolky jsou úzce zaměřené, mají činnost více méně ve svém názvu. Jaroslavická beseda chce více spolupracovat s Komisí místní 
části Jaroslavice při organizování akcí v Jaroslavicích, což komisi chybělo. 
Co bude vlastně činností Jaroslavické besedy? 
Jak jsem řekl, hlavním cílem bude organizování akcí pro obyvatele Jaroslavic ve spolupráci s komisí místní části. Ale chceme vymyslet a 
uskutečnit další, například již tento měsíc druhý ročník Dýňobraní. Je to vyřezávání dýní dětmi. Další akce se připravují na příští rok, 
například barvení velikonočních vajíček a svatojánskou noc.  
A pro koho je nový spolek určen?  
Určen je pro jaroslavické občany. Chtěli jsme vytvořit platformu pro setkávání lidí každého věku. 
Kolik má členů? 
Spolek je neziskovou organizací. Z čeho „bude žít“? 
Zakládajících členů je sedm. Uvítáme ve svých řadách další členy, kteří budou mít chuť udělat něco pro Jaroslavice. Pokud má někdo zájem, 
může se stát členem spolku nebo pomoci při organizování jednotlivých akcí. Za každou pomoc budeme rádi.  
Spolek je neziskovou organizací. Z čeho „bude žít“? 
Největší investicí je naše energie a chuť něco pro občany  Jaroslavic udělat.  Spolek není ziskovou organizací,  ale neziskovou. Pokud naše 
akce budou úspěšné, materiální náklady by mělo stačit pokrýt vstupné.  
Držte nám palce a 26. října se těšíme na společnou akci s dýněmi. 
 

Antonín Cekota 

Josef Pala, jaroslavický kronikář 
 

Nejstarší občan Jaroslavic pan Josef Kamas zemřel 8.1.2019 ve věku 95 let. Žil na Pasekách s rodinou svého vnuka Vlastimila Hefky.
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Josef Kamas se svojí dcerou a páterem Bezděkem
při sázení lípy na Pasekách

Anenská pouť 2019Poutní mše svatá u kaple sv.Anny
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Nové sportoviště v Jaroslavicích     
Máme za sebou prázdniny a také zatěžkávací zkoušku sportoviště. Ale začněme od začátku. Jsme velmi rádi, že se tato myšlenka po 
několika letech opravdu zrealizovala. Otevření sportoviště proběhlo až loni v prosinci, ale i tak spousta dětí okamžitě vyzkoušela skvělý 
povrch. V zimě jsme díky přízni počasí s nadšením obětovali spoustu času a energie, abychom mohli dětem vytvořit ledovou plochu.  
 
Nebylo to úplně ideální, ale děti i někteří rodiče byli rádi, že si zabruslili doma v Jaroslavicích. Příště, když nám bude přát počasí, tak už to 
bude mnohem lepší, protože tatínci nasbírali spousty zkušeností. A co je důležité, poznali jsme aktivní obětavé občany z horního i dolního 
konce. Toto bylo také jedním ze záměrů, aby se sport stal prostředkem k vzájemnému potkávání a pobavení. Sportoviště ovšem ještě 
potřebuje doladit některé detaily, aby mohlo plnohodnotně poskytnout požadované zázemí ke všem sportům. 
 
Děti mají nyní konečně v Jaroslavicích k dispozici prostor, kde mohou bezpečně provozovat spoustu sportovních aktivit. Jsem rád za 
všechny, kteří se na projektu vybudování sportoviště podíleli, a pevně věřím, že i nadále budu na sportovišti potkávat stále více aktivních 
dětí i dospělých.  
Sportu zdar! 

Nejnovější údaje o obci 
Jaroslavice mají celkem 337 čísel popisných. K 1. 1. 2018 v Jaroslavicích trvale 
bydlelo 814 obyvatel, z toho 400 mužů a 414 žen. 

Kancelář místní části Jaroslavice 
(budova bývalé školy) 
Tajemnice: Jarmila Skydánková 
Úřední hodiny: Pondělí: 15-19 hod. 
Tel. 575 570 738 
Email: kancelar_jaroslavice@zlin.eu 

Tomáš Bureš, člen Komise místní části. 

Připravované akce 
 Pátek 29. listopadu 2019 v 16 hod. rozsvěcení vánočního stromku na Návsi. Doprovodný program zajistí děti z Lesní školky Jaroslavice. 
 Sobota 29. února 2020 – od 15 hod. - tradiční košt pálenky v hospodě Na hřišti 
 Neděle 19. července 2020 – Anenská pouť; program a atrakce od 17. do 19. července 2020 

Nabídka 
V multifunkční budově (bývalá škola), Anenská č. p. 119, je veřejnosti k dispozici společenská místnost s vybavenou kuchyňkou. Občané si 
ji mohou pronajmout za 500 Kč na den, např. na různé oslavy. V případě sportovních aktivit je cena pronájmu 70 Kč za 1 hodinu a v 
případě komerční akce 200 Kč/hod.  
Rezervace v úřadovně u Jarmily Skydánkové, e-mail: kancelar_jaroslavice@zlin.eu, tel. 575 570 738 (v pracovní době kanceláře KMČ 
Jaroslavice – pondělí: 15.00–19.00 hod.) 
https://www.zlin.eu/viceucelovy-objekt-sal-k-pronajmu-cl-3592.html  
 Antonín Cekota 

Noví zastupitelé pro Jaroslavice

Na schůzi Komise místní části Jaroslavice konané 18.února 
2019 se představili dva noví členové Zastupitelstva města Zlína, 
které jmenovala Rada města Zlína a kteří budou patrony naší 
místní části na období 2019 až 2022. Jsou to Mgr. Hynek Steska 
(ODS) a Vojtěch Volf (KDU-ČSL). 

Mgr. Hynek Steska Vojtěch Volf

Oprava pomníku kapitána Smirnova a jeho okolí
Kamenosochařství Jiří Rejda z Brumova na přelomu června a července 2019 opravilo pomník kapitána Smirnova a jeho okolí. Opra-
vu zařídily Lesy ČR, na jejichž pozemku se pomník v dolní části Jaroslavic nachází.

Informace prostřednictvím vývěsek
V místní části Jaroslavice jsou na pěti místech umístěny prosklené vývěsky prostřednictvím kterých informuje občany jak Komise 
místní části Jaroslavice tak Magistrát města Zlína. Dozvíte se v nich nejen úřední oznámení, ale i o připravovaných akcích v naší 
místní části.

Stavba nové tribuny
V těchto dnech probíhá na hřiští Sportovního klubu Jaroslavice výstavba nové divácké tribuny. Stará tribuna byla demontována a 
na jejím místě vyroste tribuna nová s novými sedadly. Výtěžek z výkupny za starou přispěje k vybudování nové. 


